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Scott Ritter o osudné chybě Varšavy
pokec24.cz/politika/scott-ritter-o-osudne-chybe-varsavy

Bez ohledu na západní prohlášení o Rusku Ukrajina konflikt

prohrává, řekl Scott Ritter, bývalý zpravodajský důstojník americké

námořní pěchoty, Myśl Polska.

Americký vojenský analytik, bývalý zpravodajský důstojník americké

námořní pěchoty a inspektor OSN pro kontrolu zbrojení v Iráku

Scott Ritter v rozsáhlém rozhovoru pro „Myśl Polska“.

– Máme za sebou další návštěvu Joea Bidena v

Polsku. Myslíte si, že během ní on a jeho administrativa

řeknou něco důležitého o válce na Ukrajině?

– Prezident Spojených států necestuje do zahraničí bez důvodu. Jen

tak z Washingtonu prostě neodlétá. Čas také není náhodný, připadá

totiž na výročí zahájení Speciální vojenské operace. Máme tedy co do

činění se symbolickou vrstvou této návštěvy. 
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Pojďme si ujasnit, co se nyní děje na Ukrajině. Strategickým cílem

Spojených států je oslabit Rusko.  Victoria Nulandová hovoří o

strategickém selhání Ruska. Náčelník generálního štábu Mark Milley

sdílel dojem, že Rusko již bylo strategicky a takticky poraženo. To

jsou fantazie. Rusko vítězí. 

Ve skutečnosti už podle Jense Stoltenberga vyhrálo. Ve válce, kde je

důraz kladen na dělostřelectvo,  pokud na jedné straně dojde munice,

vyhraje druhá strana. Ukrajině v létě dojde dělostřelecká

munice. NATO nemá kapacitu ji poskytnout. Je konec. Bez ohledu na

hlasy na Západě o Rusku, všichni už vědí, že Ukrajina je

poražena. Ruská armáda zesílila a připravuje ofenzívu, která

Ukrajinu prostě zaplaví. Bude vojensky demilitarizována. 

Takže když srovnáme rétoriku s realitou… Myslím, že prezident ví, že

NATO a Evropa očekávají záruky pokračující americké podpory, a to i

tváří v tvář strategickému vítězství Ruska na Ukrajině. Pokud bude

současný trend pokračovat, vyhlásí, že do Polska budou vyslány další

jednotky ve formě stálých základen. Možná to bude brigáda, nebo

možná víc, na léčení polských ran. 

Domnívám se, že Polsko se příliš zapojilo do ukrajinského boje –

věřilo, že NATO dokáže vyzbrojit Ukrajinu do takové míry, že vyhraje

válku s Ruskem. Polsko si teprve nyní začíná uvědomovat, že

ukrajinské vítězství nebude. Rusko, na které Polsko ukazuje prstem a

zesměšňuje ho, bude brzy stát u polských hranic a bude se na něj

dívat dalekohledem.

Polsko hovoří o navýšení svých ozbrojených sil. Ale buďme upřímní:

vojensky Polsko není v Evropě na špici. Je daleko od toho. Šéf

Velitelství Spojených států pro Evropu (EUCOM), generál

Christopher Cavoli, minulý měsíc ve Švédsku upřímně řekl, že to, co

se děje na Ukrajině, je takového rozsahu a velikosti, jaké jsme si

nikdy nedokázali představit. A my na to nejsme připraveni. Pokud to

říká šéf amerických sil v Evropě, Polsko na to není ani v nejmenším

připraveno.
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Mateusz Piskorski

Celý rozhovor bude k dispozici od 23. února.

https://myslpolska.info/2023/02/21/ritter-o-wizycie-bidena-w-

polsce/
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